



www.SarawakBorneoTour.com

Email: ask@SarawakBorneoTour.com

*** Sila skrol ke bawah untuk versi Bahasa Malaysia ***

要游览中文字幕请往下移

10 Days Borneo Sarawak Family Adventure

Day 1: KUCHING

Upon arrival in Kuching, Sarawak, you are met and transferred to your hotel, where you meet your tour leader and participate in the pre-trip briefing. In the evening we will have an enjoyable dinner at Top Spot Seafood restaurant. The Tour Leader will bring you to Top Spot.

Day 2: KUCHING

In the morning we visit Semenggok Orangutan centre. See these big apes living freely in the forest coming to be fed and in the afternoon we take the 'heritage trail' to see the old building of the colony time, Sarawak museum, Chinese temple. An evening sunset cruise along the Sarawak River. We overnight at Sheraton 4 Point hotel. (Breakfast)

Day 3: BAKO PARK Today we visit Bako National park. We drive for an hour from Kuching to Bako jetty and catch the boat to Bako Park. Check in at the Park Chalet and prepare for the nature walk along the well marked trail to see flora and fauna. Proboscis monkeys and monitor lizards can be easily seen in the surrounding mangrove forest. Macaque monkeys and wild boar are easily seen near the Park accommodation. (Breakfast)

Day 4: BAKO NATIONAL PARK Plan your day to relax on the beach at Bako Park. Take the boat to the beach. Smaller creatures can be easily spotted on the beaches; fiddler crabs with one normal and one over-grown claw and hermit crabs living in borrowed sea- shells. Return late in the afternoon to Park HQ and overnight at the Park chalet. (Breakfast)

Day 5: SARAWAK CULTURAL VILLAGE – DAMAI BEACH RESORT

This morning we return by boat to Bako jetty and travel overland Damai. We check in at Damai Beach Resort. In the afternoon we visit Sarawak Cultural Village situated on the foothills of legendary Mount Santubong is Sarawak's fascinating cultural showcase, the award winning "Sarawak Cultural Village". Here, it is possible to see Sarawak's ethnic diversity at a glance. The handicraft is both bewildering and tempting, including the Kain Songket (Malay cloth with gold inlay), Pua Kumbu (Iban housewives textiles), Melanau Terendak (sunhat), Bidayuh tambok (basket), Iban parang (swords), Orang Ulu wood carving and Chinese ceramic. The 45-minute cultural performance of songs, dances and entertainment is something you will not want to miss out during your visit to Sarawak. We overnight at Holiday Inn Damai Beach Resort. (Breakfast)

Day 6: MIRI Free leisure day at the beach. At 2.30 pm we travel to Kuching airport for your flight to Miri departing at 1630hrs. Miri, the second City of Sarawak, is situated in northern Sarawak, close to the Sarawak-Brunei border on the legendary island of Borneo. The City has grown phenomenally since oil was first discovered in the early 1900s, burgeoning into the modern and dynamic business, commercial and educational centre it is today. It is also the stepping-off point to many of Sarawak's world-famous national parks such as the Mulu National Park, Niah National Park, Lambir Hills National Park and Loagan Bunut National Park, as well as other major tourist attractions. We overnight at Marriot Spa and Resort. (Breakfast)

Day 7: MULU NATIONAL PARK

Today we fly to Mulu National Park. We take the plank walk (3 km) through the rainforest to visit Deer Cave and Lang's Cave. Deer Cave is the biggest passage yet mapped. Close to Deer Cave is Lang's Cave, small but beautifully decorated. In the evening we will wait at the entrance to Deer Cave, where thousand of bats emerge most evenings to hunt for insects over the forest. We return late in the afternoon to Park HQ and transfer to Royal Mulu Resort. (Breakfast, Lunch, Dinner)

Day 8: MULU NATIONAL PARK

Morning we relax either at the swimming pool or rent the kayak for a ride along the Melinau river or rent the mountain bike for a ride along the Penan village. In the afternoon we take the canopy walk (one of the longest canopy in Malaysia). We overnight at Royal Mulu Resort. (Breakfast, Lunch, Dinner)

Day 9; MULU NATIONAL PARK

This morning we go by boat to the source of the Clearwater River . Visit Wind and Clearwater Cave. Clearwater cave contain one of the world's major underground rivers, plus dry passage adding up to 107 km. We reach Clearwater Spring by boat, then climb to the cave's main entrance: visit lady's Cave and the underground river. The pool at Clearwater Spring is a nice place to swim and picnic. A few hundred metres down river lies Cave of the Winds with unusual calcite formations, including the tall, slender stalagmites in King's Room. The main caves have steps and paths, as well as electric lighting. We return late in the afternoon to Royal Mulu Resort. (Breakfast, Lunch, Dinner)

Day 10: ONWARD TRAVEL HOME

This morning standby for the flight to Miri and onward travel home. (Breakfast)

Minimum Person : 2

Adult Price: MYR 3,015.00

Child Price: MYR 2,110.00 (11 years old and below)

The price includes: all transfer, meals as stated, airfare Kuching-Miri-Mulu-Miri, entry permit and fees, accommodation as stated, boat expedition and English Speaking guide.

Not Included: Alcoholic and soft drink, Guide tipping at RM5 per pax per day (for Malaysia Market) and items not included.

**Email us: Ask@SarawakBorneoTour.com
Book online directly at www.SarawakBorneoTour.com**

Come Chat with us on [Facebook.com/SarawakBorneoTour](https://www.facebook.com/SarawakBorneoTour)



www.SarawakBorneoTour.com

Email: ask@SarawakBorneoTour.com

10 hari Kembara Bersama Keluarga ke Borneo

Hari 1: KUCHING

Apabila tiba di Kuching, Sarawak, kita berangkat ke hotel, bertemu dengan ketua lawatan anda dan menerima taklimat sebelum perjalanan. Pada waktu petang, kita akan

menikmati makan malam yang di restoran Top Spot Seafood.

Hari 2: KUCHING

Pada waktu pagi Kita melawat Pusat Orang Utan Semenggoh. Lihat orang utan hidup bebas di hutan dan memberi makan pada waktu petang, Kita mengambil 'jejak warisan'

untuk melihat bangunan lama zaman kolonial British, muzium Sarawak, kuil Cina. Menikmati pemandangan matahari terbenam sambil belayar sepanjang Sungai Sarawak. Kita

bermalam di hotel 4 Points by Sheraton.

Hari 3: TAMAN NEGARA BAKO

Kita melawat taman negara Bako. Kita memandu selama satu jam dari Kuching ke jeti di Bako dan menaiki bot ke Taman Negara Bako. Check-in di Taman Chalet dan bersedia

untuk berjalan kaki sepanjang laluan untuk melihat flora dan fauna. Monyet belanda dan biawak boleh dilihat dengan mudah di sekitar hutan bakau. Monyet dan babi hutan

mudah dilihat berhampiran penginapan taman. (SP)

Hari 4: TAMAN NEGARA BAKO

Berehat di pantai Taman Negara Bako. Menaiki bot ke pantai. Kembali ke tempat penginapan pada sebelah petang dan bermalam di taman chalet.

Hari 5: KAMPUNG BUDAYA SARAWAK - DAMAI BEACH RESORT

Pagi ini kita kembali dengan menaiki bot ke jeti Bako dan menuju ke Damai melalui perjalanan darat dan Check-in di Damai Beach Resort. Pada sebelah petang, Kita

melawat Kampung Budaya Sarawak yang terletak di kaki gunung legenda Gunung Santubong yang mempamerkan pelbagai budaya menarik yang terdapat di Sarawak. Kita boleh

membeli dan melihat pelbagai kraftangan tradisional yang terdapat di sini termasuk Songket Kain (kain Melayu dengan tatah emas), Pua Kumbu (tekstil suri rumah kaum

Iban), Terendak Melanau (topi), tambok Bidayuh (bakul), parang Iban (pedang), ukiran kayu Orang Ulu dan seramik Cina. Kita kemudian menonton persembahan budaya seperti

lagu-lagu, tarian dan hiburan selama 45 minit dan ini adalah sesuatu yang anda tidak akan mahu ketinggalan jika anda ke sini. Kita bermalam di Holiday Inn Damai Beach

Resort.

Hari 6: MIRI

Masa lapang di pantai. Pada jam 2.30 petang Kita berangkat ke lapangan terbang Kuching untuk penerbangan ke Miri dan berlepas pada pukul 4:30ptg. Miri, Kota kedua

terbesar di Sarawak, terletak di utara Sarawak, berdekatan dengan sempadan Sarawak-Brunei di pulau legenda Borneo. Sejak minyak pertama kali ditemui pada awal tahun

1900-an, Miri telah berkembang ke arah pembangunan yang moden dan dinamik, maju dalam menubuhkan pusat-pusat komersil dan institusi pendidikan pada hari ini. Ia juga

adalah titik loncatan kepada banyak taman-taman negara di dunia yang terkenal di Sarawak seperti Taman Negara Mulu, Taman Negara Niah, Taman Negara Bukit Lambir dan

Logan Bunut National Park, serta lain-lain tempat menarik. Kita bermalam di Marriot Spa dan Resort.

Hari 7: Taman Negara Mulu

Hari ini kita terbang ke Taman Negara Mulu. Kita berjalan kaki di atas 'plankwalk' sejauh (3 km) melalui hutan hujan untuk melawat Gua Rusa dan Gua Lang. Gua Rusa

adalah laluan terbesar yang belum dipetakan. Dekat dengan Gua Rusa Gua Lang kecil tetapi dihiasi dengan fauna yang indah. Pada waktu petang, Kita akan menunggu di

pintu masuk Gua Rusa, di mana ribuan kelawar muncul keluar pada waktu malam untuk memburu serangga di hutan. Kita pulang lewat petang ke Park HQ dan berangkat ke Royal

Mulu Resort. (Sarapan, Makan Tengahari, Makan Malam)

Hari 8: Taman Negara Mulu

Pagi Kita boleh berehat sama ada di kolam renang atau menyewa kayak untuk belayar di sepanjang sungai Melinau atau menyewa basikal untuk mengayuh di sepanjang

perkampungan Penan. Pada sebelah petangnya, Kita berjalan kaki kanopi (salah satu kanopi terpanjang di Malaysia). Kita bermalam di Royal Mulu Resort. (Sarapan, Makan

Tengahari, Makan Malam)

Hari 9; Taman Negara Mulu

Pagi ini kita ke sumber air Sungai Clearwater dengan bot. Melawati Gua Angin dan Gua Clearwater. Gua Clearwater mengandungi salah satu daripada sungai-sungai bawah

tanah terbesar di dunia, ditambah dengan laluan kering sejauh 107 km. Kita tiba Clearwater Spring dengan bot, kemudian mendaki ke pintu masuk utama gua: melawat Gua

lady dan sungai bawah tanah. Kolam di Clearwater Spring adalah tempat yang amat sesuai untuk berenang dan berkelah. Beberapa ratus meter ke hilir sungai terletakinya

Gua angin dengan pembentukan calcite luar biasa, termasuk stalagmit di dalam Bilik Raja. Gua utama mempunyai laluan yang telah disediakan serta lampu elektrik. Kita

kembali lewat petang Royal Mulu Resort. (Sarapan, Makan Tengahari, Makan Malam)

Hari 10: BALIK

Bersiap sedia pada waktu pagi untuk penerbangan ke Miri dan seterusnya perjalanan rumah.

Minima : 2

Harga Dewasa : MYR 3,015.00

Harga Kanak-kanak : MYR 2,110.00 (berumur 11 tahun dan ke bawah)

Tempoh 10 Hari

*** Semua jumlah yang disebut di atas akan dikenakan bayaran dalam Ringgit Malaysia (MYR)**

Harga termasuk:

Pengangkutan, makanan seperti yang dinyatakan, tambang kapal terbang Kuching-Miri-Mulu-Miri, permit masuk dan yuran, penginapan seperti yang

dinyatakan, bot ekspedisi dan pemandu pelancong.

Tidak termasuk: Barang peribadi dan tip RM5 (minimum untuk pelancong warga Malaysia) setiap hari seorang untuk pemandu pelancong.

E-mel kami: Ask@SarawakBorneoTour.com

Sila buat tempahan dengan kami segera di laman web www.SarawakBorneoTour.com

***Mari bersembang dengan kami di
[Facebook.com/SarawakBorneoTour](https://www.facebook.com/SarawakBorneoTour)***



www.SarawakBorneoTour.com

Email: ask@SarawakBorneoTour.com

10 天 砂拉越婆罗洲之旅

10 天砂拉越婆罗洲家庭探险行程（从古晋出发）

第一天：古晋

甫抵达砂拉越古晋，即由专人接送至酒店，在酒店内会见领队，聆听行前简报。傍晚，领队将带你们到 Top Spot 海鲜餐厅用晚餐。

第二天：古晋

早上参观 Semenggok 人猿保育中心。观察这些在森林中自由生活的大猿到中心来接受喂食。下午展开“遗产游”，参观殖民地时期的老建筑、砂拉越博物馆、华人寺庙。日落时分在砂拉越河游船河。入住 Sheraton 4 Point 大饭店。（早餐）

第三天：巴哥公园（BAKO）

参观巴哥国家公园。从古晋市乘车 1 小时抵达巴哥码头，乘船前往巴哥公园。入住公园内的小屋，之后沿着标志完善的自然步道欣赏动植物。在红树林周遭能轻易看到长鼻猴及巨蜥；公园住宿附近也能轻易看到猕猴及野猪。（早餐）

第四天：巴哥国家公园

自己规划一天的活动，你可以在巴哥公园的沙滩消磨时光。乘船到沙滩，沙滩上能够轻易看见小动物——钳子一大一小的招潮蟹、寄居在其他贝壳中的寄居蟹。日落前返回公园总部，在公园小屋过夜。（早餐）

第五天：砂拉越文化村—达麦海滨度假村

早上乘船返回巴哥码头，登陆参观达迈。入住达迈海滨度假村（Damai Beach Resort）。下午参观座落在充满传说的山都望山脚下的砂拉越文化村，这座文化村曾经赢奖，呈现了砂拉越饶富趣味的文化。游客可以从这里一窥砂拉越的多元民族。这里的手工艺品既让人意想不到又吸引人，包括马来人的金丝织布金螺纹（Kain Songket）、伊班妇女的手织传统“布娃工布”（pua kumbu）、马拉诺族编织的遮阳帽、毕达友族的篮子、伊班人的巴冷刀、乌鲁人的木凋，以及华人的陶瓷。45 分钟的文化表演—歌舞娱乐，更是你此行不容错过的。在 Holiday Inn 达迈海滩度假村过夜。（早餐）

第六天：美里

在海滨消磨时光。下午 2 时 30 分启程赴古晋机场，搭乘下午 4 时 30 分的班机赴美里。美里是砂拉越的第二城市，位于砂拉越北部，靠近砂拉越—汶莱边境。自 1900 年代初发现石油后，这座城市即发展惊人，演变成今天充满活力的商业与教育中心。这里也是前往砂拉越许多世界级国家公园的中转站，如姆禄国家公园（Mulu）、尼亚国家公园（Niah）、蓝比尔山国家公园（Lambir Hills）以及罗干布努国家公园（Loagan Bunut），此外尚有其他的重点旅游景点。晚上入住万豪水疗与度假村（Marriot Spa and Resort）。（早餐）

第七天：姆禄国家公园

飞往姆禄国家公园。步行 3 公里的木板步道穿过雨林，参观鹿洞与蓝洞。鹿洞是个尚未完全经过勘察与绘制地图的最大洞穴。鹿洞附近就是蓝洞，规模虽小景观却美。傍晚在鹿洞外守候，目击成千上万只蝙蝠列队出洞觅食的壮观景象。日落前返回公园总部，被接送至皇家姆禄度假村（Royal Mulu Resort）。（早、午、晚餐）

第八天：姆禄国家公园

悠闲的早上，到泳池游泳或租艘小船到美丽瑙河（Melinau）游河，抑或租用登山脚踏车骑到本南族村落。下午展开树冠步道（马来西亚最长的树冠步道之一）。在皇家姆禄度假村过夜。（早、午、晚餐）

第九天：姆禄国家公园

早上乘船往清水河源头。参观风洞及清水洞。清水洞拥有世界上最重要的地下河之一，此外，干燥洞穴绵延达 107 公里。我们乘船抵达清水泉源，接着登上洞穴的主要入口参观女士洞及地下河。清水泉源的湖是个游泳及野餐的好地方。河下游约数百公尺外是风之洞，洞里有稀有的钟乳石，包括国王洞穴内既高且长的石笋钟乳石。傍晚返回皇家姆禄度假村。（早、午、晚餐）

第十天：回程

早上飞回美里，展开回程。（早餐）

最少人数：2

成人价格：MYR 3,015.00

儿童价格：MYR 2,110.00（11 岁及以下）

为期十天九夜

*以上价格均以马币为付款单位

团费包括：所有接送、所述膳食、古晋—美里—姆禄—美里的机票、入园许可证及费用、所述住宿、船费，以及英语导游。

不包含：

前往古晋的机票、个人用品及导游的小费。建议小费是每人每天 RM5（只限大马游客）。

电邮：Ask@SarawakBorneoTour.com
官方网站：www.SarawakBorneoTour.com

或加入我们的面子书 [facebook.com/SarawakBorneoTour](https://www.facebook.com/SarawakBorneoTour)